Master Programs in English, RUC

中国人民大学“全英文硕士生项目”招生简章
Brief Introduction / 简要介绍
Located in Beijing, the national capital of China, Renmin University of China is one of the best public key universities in the country. According to the Ministry of Education’s appraisal release of 2009, 7 disciplines of the university, namely Applied Economics, Theoretical Economics, Law, Political Science, Sociology, Journalism & Communication and Marxism Studies have been ranked No.1 nationwide, Philosophy and Library Information and Archive Management No.2 and Business Administration No.3. These remarkable data has once again proved the leadership of Renmin in humanities and social sciences of Chinese higher education.
In addition to the International Summer School initiated last year, we now honorably present international students with seven MA Programs delivered 100% in English, namely Master of Chinese Law, Master of Contemporary China Studies, Master of Chinese Economy, Master of Chinese Finance, Master of Chinese Classics(Chinese History, Philosophy and Literature), International MBA and International MPA. These 7 programs will provide students worldwide with excellent opportunities to learn more about contemporary China as well as Chinese’s culture. Please note that all our programs offer scholarships with as high a coverage as 80%!  Applicants can find more details in the following procedures and brochures.
中国人民大学是一所以人文社会科学为主、兼有理工学科的综合性研究型全国重点大学，是中国人文社会科学领域最著盛名的大学。在教育部学位评估中心2009年初公布的新一轮全国一级学科评估结果中，我校理论经济学、应用经济学、法学、社会学、政治学、马克思主义理论、新闻传播学七个一级学科排名全国第一，在人文社会科学领域位居全国高校首位。此外，哲学、图书馆学、情报与档案管理排名全国第二，管理学排名全国第三。
继去年学校开设全英文暑期学校课程之后，2010年我们向来自世界各国的留学生隆重推出7个全英文硕士学位项目，包括：中国法律、当代中国研究、中国经济、中国金融、国学（包括中国历史、中国哲学和中国文学）、国际工商管理硕士、国际公共管理硕士。这些项目将为各国来华留学生更好地了解当代中国和中国文化提供非常难得的机会。所有7个项目都将提供奖学金，奖学金的总覆盖面将达到80%！请继续浏览以下内容，查看申请流程和详细的招生简章。
Application Procedure / 申请流程
1、 Browsing program brochures and getting information / 阅览招生手册，获悉招生信息

In 2010, Renmin University of China (RUC) offers 7 Master programs in English to international students. For more details of the programs, please refer to the attached brochures of each program in the “Downloads” area at the bottom of the page. We highly recommend you look over the brochures for further information before you start the application. 
2010年，我校共设有7个“全英文硕士生项目”，招收来自世界各地的外国来华留学硕士研究生，详情请查阅本流程所附的各项目招生手册。强烈建议您在充分阅读和了解招生手册的有关信息和具体要求之后，再进行正式的申请。
2、 Complete the application form /完成申请表
You can find the APPLICATOIN　FORM in the “Downloads” area at the bottom of the page. Please make sure that the information provided is accurate and complete. 
请在本页面底部下载并填写申请表。申请表中个人信息和报考志愿等相关各项信息都非常重要，请务必认真、准确、全面填写。
3、 Scholarship / 奖学金

Applicants may apply for scholarships with a coverage as high as 80%. Scholarships include:  （a）Full-scholarship with tuition exemption plus free on-campus accommodation, and a certain amount of living subsidy（b）Scholarship with tuition exemption（c）Scholarship with partial tuition exemption, etc. Please contact relevant schools for further information.

申请人可与向项目负责人联系，提出奖学金申请。2010年我校为申请全英文项目的留学生提供高达80%覆盖面的奖学金，奖学金种类包括：全额奖学金（免学费+免校内宿舍费+提供部分生活费）、免学费奖学金、免部分学费奖学金等。请直接咨询各项目负责人来了解申请办法。
4、 Application Submission and preliminary review / 提交申请材料及学院初审
Application materials: Application Form and other materials required. Please note that the application materials required may vary according to different programs, and this year’s application deadline is June 30, 2010. When all the application materials are ready, please submit them to the contact person of each program in person or by postal mail. All applications are first assessed by the admission committee of relevant school. The applicants selected for further interview will be notified by the school.  

申请材料包括1）申请表2）其他必需的材料。请注意，各个项目所要求提交的申请材料不完全相同，请参见招生简章中各项目的具体要求，今年的报名截止日期是：2010年6月30日。材料准备齐全后，请按招生简章中各项目所提供的联系方式向学院递交或邮寄申请材料。学院将根据您提供的申请材料进行初审，并通知通过初审的考生进入下一步的面试环节。
5、 Interview and decide candidates / 面试并确定拟录取名单
The interview will be organized by the relevant school. Applicants notified for the interview should attend the interview at required time and place with the right documents. The school will report to the University for final approval of admission. 

面试由各学院组织进行。得到面试通知的考生，请在规定时间、指定地点参加面试。面试时须携带的资料将由各学院通知。学院根据考生面试情况确定拟录取名单，并报学校审核批准。
6、 Approval  and results release / 学校终审并公布录取结果
The University will release the list of acceptance. You may contact the International Students Office or the contact person of each program for the admission result.  

学校进行终审，最终公布录取结果。考生可向学院或学校留学生办公室查询最终录取结果。
7、 Admission Notice / 接收录取通知书

The International Students Office will send the Admission Notice, Visa Application Form for Study in China (JW202) and other related admission documents to you upon acceptance.  Please note that we will send the above documents to the postal address indicated in the application form by postal mail. You may also come to pick up them at the International Students Office in person or by trustee. 

学校留学生办公室向被录取考生发放录取通知书、入境签证材料、住房预定申请单及报到须知等相关材料。请注意：一般情况下，我们将根据您在申请表上所填写的地址将录取通知书及相关材料发邮寄给您。被录取考生若在北京，也可直接到留学生办公室领取；若不方便本人领取，也可由委托人代为领取。
8、  Registration  入学报到

International students accepted should formally register at the right place and time which is specified in the Admission Notice.  

被录取的考生须持录取通知书和相关材料到学校留学生办公室报到，缴纳学费，办理入学手续。
Contacts / 联系方式
If you have any questions, please do not hesitate to contact the International Students Office or the contact person of each program via email or phone:

 →International Students Office, RUC 
     Address:  Room 108, International Culture Exchange Center, Renmin University of China
     No 59 Zhongguancun Street, Haidian District Beijing, 100872, P.R. China
     Contact Person: Ms. Wang / Ms. Li　Tel: +86-10-62512359 /62511588
     Fax: +86-10-62515343     E-mail: rmdxlb@ruc.edu.cn
→Contact person of each program:   Please refer to the Admission Brochure for details.
如对招生简章或本申请流程有任何疑问，请通过电子邮件或电话咨询我校留学生办公室，或直接咨询项目所在的学院。
→留学生办公室的联系方式如下:

地址：中国北京市海淀区中关村大街59号中国人民大学留学生办公室   邮政编码：100872
联系人：王老师 / 李老师
Tel: +86-10-62512359 /62511588　　Fax: +86-10-62515343　　E-mail: rmdxlb@ruc.edu.cn
→各英文项目所在学院联系方式：参见招生简章中的相关信息。
Downloads / 相关下载
·"APPLICATION FORM"  for Master Programs in English / 全英文硕士生项目“申请表”:
 [image: image1]  click to download 点击下载
·"BROCHURES" for Master Programs in English / 全英文硕士生项目“招生简章”: 

1. Master of Chinese Law 中国法学[image: image2]    click to download 点击下载 
2. Master of Contemporary China Studies 
 当代中国研究  click to download 点击下载
3. Master of Chinese Economy  中国经济 [image: image4]  click to download 点击下载
4. Master of Chinese Finance  中国金融 [image: image5]  click to download 点击下载
5. Master of Chinese Classics(Chinese History, Philosophy, and Literature)  国学（包括中国历史、哲学和文学）  click to download 点击下载
6. International MBA    国际工商管理硕士[image: image6]  click to download 点击下载
7. International MPA  　国际公共管理硕士[image: image7]  click to download 点击下载
Full version of all 7 programs 全部七个硕士生项目 

  click to download  点击下载
